
 

Gropens IF Styrelsemöte 
Datum: 5/12-24 

 

 

 

 

 

Martin öppnar mötet med att gå igenom föregående mötesprotokoll. Fokus gymmet denna 

gång. 

Sektionsrapporter: 

Gymmet: Då Jörgen var sjuk så presenterade Martin gymmets fokus-möte-presentation. 

Finns bifogad. Styrelsemötet godkände budgeten för gymmet för 2025. 

Thomas tar omtag gällande passersystemet. 

 

Innebandy: A-laget för herrar tränar på. Lite moloket då stolpe ut och många 

uddamålsförluster gör att laget ligger sist i H2:an. B-laget i H4:an kämpar på. JAS laget kör 

på med goda resultat och bra läge för avancemang till nationellt slutspel. Övriga 

ungdomslag kör på och även OldBoys. 

 

Bordtennis: Fullt ös varje dag. En bokningssida har startats då det händer så mycket. Antal 

grupper för ungdomarna är fyra och det planeras att starta en femte. Två prova på tillfällen 

under december. Nivåanpassning diskuteras i sektionen. I miniserien är tre lag anmälda. 

Närvarande: Thomas Helldén, Martin Nilsson, Kent 

Andersson, Per Karlsson, Daniel Söderberg, Tommy 
Stenberg 

BESLUT: Godkännande av gymmets budget för 2025 

Tommy för köpa in utrustning till thaiboxningen 

Martin får beställa årsmöteshandlingar 

Mobile User



Seniorerna tränar på och spelar seriespel. De daglediga kör på som vanligt. ”Gubbpingis” är 

startad på söndagar för oss som vill spela för att det är kul. 

 

Padel:  

 

Kampsport/Thaiboxning: Ett rejält uppsving hos thaiboxningen. Många nya både i ungdom 

och vuxengruppen. Tommy behöver köpa mer utrustning, styrelsen beslutar om det. 

 

Tennis/Backarinken/skidor: Nätet är nere och det är städat vid tennisplanen. Backarinken 

är på väg att starta sitt elarbeten och ismaskinen är på gång. Det är redo för is spolning när 

vädret tillåter. Thomas kollar om skotern är redo för spårning.  

 

Mark och Byggnader: Ett kontrakt för utomhusinnebandyplanen är skriven. Väntas snart 

skickas till parterna.  

 

Ekonomi:  Föreningen har fortsatt en god ekonomi. 

 

Gropafesten:  Styrelsen beslutar att inte köpa in gropafestenölen denna gång 

Artister disskuterades fram två alternativ: 

1. Fre kväll: dansband 

Lör em: Dunderklubben 

Lör kväll: Dunderklubben utan artist 

2. Fre kväll: Dunderklubben med dansbandstema 

Lör em: Dunderklubben? 

Lör kväll: Artist 100-150000 kr 

 

 

Martin Nilsson

Martin Nilsson



Övrigt: Annonsen i Lekebergsbladet har tjänat in sig. Mest utdelning till ungdomssidan i 

bordtennisen. 

Den 9/11 var det en ledardag, Gropens Ledare 24. En lyckad dag. 

Årsmötet är planerat till den 1/2. Deadline för verksamhetsberättelse är 15/1 

Martin får trycka upp årsmöteshandlingar igen. 

Till årsmötet 2025 har tre personer önskat utträde ur styrelsen: Daniel Söderberg, Daniel 

Helldén och Kent Andersson. 

Förslag till innebandy ungdom: Albin Falk 

Förslag sportchef: ? 

Förslag vice ordförande: ? 

Förslag bordtennis ungdom: Per Sundin 

Förslag bordtennis senior: Per Karlsson 

 

Den berömda telefonen ringde 18:24. 

 

 

Nästa möte: 16/1 

 

/Camilla Helldén 

Till Nästa möte:  
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